
Provincie Flevoland 
T.a.v. Voorzitter van Provinciale Staten dhr. L. Verbeek 
 
Onderwerp:  Energielabel C voor kantoorgebouwen conform Bouwbesluit 2012 
Datum:  30 september 2022 
 
Geachte voorzitter van de Provinciale Staten,  
 
Overeenkomstig artikel 23, lid 1 en 2 van het Reglement van Orde stelt de fractie van de 
Partij voor de Dieren de volgende vragen aan het college van Gedeputeerde Staten over het 
Energielabel C voor kantoorgebouwen conform Bouwbesluit 2012. 
 
Wij stellen de volgende vragen aan het college van GS: 
 

1. Is het college er mee bekend dat er diverse kantoorgebouwen in onze provincie zijn die 
niet voldoen aan het Bouwbesluit 2012 met betrekking tot het uiterlijk 1 januari 2023 
bezitten van minimaal energielabel C, waaronder ook (semi-)overheidsgebouwen? 
Link: 
https://ez.maps.arcgis.com/apps/webappviewer/index.html?id=fc93368cc92a4a39b5acc
34017365c4f 

2. Is het college het met ons eens dat, behalve dat het niet hieraan voldoen vanaf 1 januari 
2023 het een strafbaar economisch delict van de gebouw-eigenaar is, het niet past in de 
duurzaamheidsambities van de provincie Flevoland en gezien de ontwikkelingen op de 
energiemarkt dit jaar het meer dan wenselijk is dat onze gemeentes als bevoegd gezag 
hierop hun handhavingsplicht vervullen? Zo nee, waarom niet? 

3. Is het het college ter ore gekomen dat er in de markt vastgoedeigenaren zijn die rekenen 
op geen of onvoldoende handhaving en dat hierdoor het hebben van een label en/of de 
noodzakelijke verduurzaming wordt uitgesteld? 
Link: https://stadszaken.nl/artikel/4609/kantooreigenaren-zonder-energielabel-c-
hebben-nog-niets-te-vrezen 

4. Is het college het met ons eens dat wij als overheid een voorbeeldrol dienen te vervullen 
(denk ook aan opvallende voorbeelden zoals het gebouw van onze Omgevingsdienst 
Flevoland, Gooi- en Vechtstreek met momenteel nog geen energielabel, (“De OFGV 
draagt bij aan een veilige, schone en duurzame leefomgeving. We bekijken de toekomst 
van alle kanten.”), en dat de provincie voor 1 januari 2023 kan melden dat alle (semi-
)overheidsgebouwen in Flevoland aan deze verplichting voldoen? Zo nee, waarom niet? 
Link: https://www.omroepflevoland.nl/nieuws/302942/geen-label-c-verschillende-
overheidsgebouwen-voldoen-nog-niet-aan-eigen-regels 

5. Is het college, gezien de omvang van deze opgave voor onze gemeentes en de mogelijk 
grote positieve impact op onze provinciale duurzaamheidsambities, van plan vanaf nu 
periodieke voortgangscontrole op de gemeentes uit te voeren zodat zeker gesteld kan 
worden dat de uitvoering van deze tien jaar geleden geformuleerde verplichting niet nog 
langer op zich laat wachten? Zo nee, waarom niet? 

6. Is het college het met de Partij voor de Dieren eens dat, gezien de huidige energie 
situatie, het voor de kantoorgebouwen die het energielabel C op dit moment nog niet 
hebben, dit label C moet worden overgeslagen en dat de gebouwen direct naar energie-
positief aangepast moeten worden? Zo nee, waarom niet? 

 
S. Kers, 
Partij voor de Dieren 
 


